
 1 

 

 

 

 6.1.2023  גתשפ" טבת' ביג ,חיויערב שבת פר'                                          52-978גיליון מס'  –קיבוץ לביא בס"ד, 

 daflavi@lavi.co.il -דואר אלקטרוני

 

 

 

                                     
    -  חיפרשת וי

 בני יעקב הם אבותיהם של שבטי ישראל 

בני יעקב הם אבותיהם של שבטי ישראל, והברכות הן מעין נבואות לעתידם של השבטים. מעניינת במיוחד היא הברכה 

)בראשית, מ"ט (. המפרשים אומרים כי   "גור אריה יהודה מטרף בני עלית כרע רבץ כאריה וכלביא מי יקימנו"ליהודה 

 דו של שבט יהודה, שהרי רובנו מוצאנו בשבט יהודה!  מדובר כאן בנבואה לעתידו של עם ישראל כולו ולא רק לעתי

.. נער, אחר כך איש כרע בגלות   יהודה כרע רבץ כאריה תחילה גור ואחר כך אריה. תחילה  גור אריהספר הזהר פר' ויחי: "

אותם והם  כך ישראל גיבורים הם, שבני העולם עכו"ם, מפתים ולוחצים   –כאריה וכלביא אדום , וכלביא  –בבל, רבץ בגלות 

 עומדים בדתם ובנימוסיהם כאריה וכלביא. 

"יהודה אתה יודוך אחיך ידך בערף אֹיביך ישתחוו לך בני  בברכת יעקב ליהודה מתוארת עוצמת האריה וגבורת ריסון כוחו: 

ט(. יעקב אבינו מתאר תמונה ריאלית  - )מט:ח יהודה מטרף בני עליתָ כרע רבץ כאריה וכלביא מי יקימנו" גור אריה .אביך

של גור אריה התופס בעורף טרפו אך נסוג מרצונו ורובץ בתנוחה מלכותית כאריה בוגר. הנסיגה של גור האריה אינה מלמדת  

יעקב מעביר מסר חינוכי ליהודה ובאמצעותו לעם כולו: "גור    על הפסד במאבק. אדרבה, גור אריה זה כבש את יצרו. 

 חזק אך מרוסן הוא הראוי למלוכה.   אריה"

 ( על פי משנה אבות ד, א     (

 

   ודעותה

 : מהנשיאות

 אנו מבקשים לעדכן את הציבור בהחלטותינו בעקבות אירועי האסיפות האחרונות: 

במספר הזדמנויות במהלך כהונתנו, פרסמנו תגובה בעקבות התבטאויות של חברים במהלך אסיפות. עקב כך, נוצר   .1

אצל מספר חברים שפרסום תגובות מסוג זה הוא חלק מתפקידי הנשיאות, עד כדי הבעת תרעומת או העלאת  רושם 

טענות כאשר תגובה כזו אינה מתפרסמת. מכיוון שאנו סבורים כי הטיפול בהתבטאויות כאלו, מעבר למתחייב ע"פ  

ה )מזכירות, הנהלת קהילה או  הנוהל במהלך האסיפה עצמה, אינו מתפקידה של הנשיאות אלא של מוסדות הקהיל

ועדת חברים(, החלטנו כי להבא, וככלל, הנשיאות תימנע מפרסום תגובה בעקבות התבטאות חריגה של חבר באסיפה,  

 בתקווה, כמובן, שייחסך מכלל המוסדות הצורך להידרש לכך. 

 

ת האסיפה והיא תימסר  נוהל האסיפה קובע ביחס למסירת הודעת באסיפה כי: "ההודעה תימסר בכתב ליו"ר בתחיל .2

לאסיפה רק לאחר קבלת אישורו של היו"ר". הנשיאות החליטה כי מכאן ואילך נעמוד על קיום סעיף זה בנוהל, ולא  

נאפשר מסירת הודעות שלא אושרו כנדרש ע"י יו"ר האסיפה. יש לקחת בחשבון שבמקרים שבהם תהיה ליו"ר  

א לאשר את מסירתה באותה אסיפה, על מנת לאפשר  התלבטות האם לאשר את מסירת ההודעה, הוא עשוי של 

התייעצות של הנשיאות בעניין זה, ולפיכך מומלץ כי כל מוסד או חבר המעוניינים למסור הודעה וסבורים כי עלול  

 להתעורר ספק לגבי אישור מסירתה יקדימו וימסרו את נוסח ההודעה ליו"ר מספר ימים מראש. 

 הנשיאות 
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 מועדת חברים:

כניסתי לתפקיד לפני כמה חדשים, ולאחר חפיפה יסודית עם מועי, השבוע התקיימה ועדת חברים משותפת יחד עם עם 
 הועדה היוצאת. 

מבקשת להודות לועדת חברים שסיימה את תפקידה בניהולו של מועי, נעמה, הדס, צבי.פ, בניו, נתי וחיה )שממשיכה( על  
 תרומתכם ועל רגישותכם למען הקהילה. 

משה אל ה' לאמור יפקוד ה' אלקי הרוחות לכל בשר איש על העדה אשר יצא לפניהם ואשר יבוא לפניהם ולא תהיה   "וידבר
 עדת ישראל כצאן אשר אין להם רועה"  

 "ויאמר ה' אל משה קח לך את יהושע בן נון איש אשר רוח בו" 

 רש"י: "שיכול להלוך כנגד רוחו של כל אחד ואחד" 

 מועי היקר..  

השנים האחרונות )בנוסף לקדנציות בעבר( את ועדת חברים עם הרבה אורך רוח, הרבה סבלנות ואכפתיות.   ריכזת בחמש
 טובת החברים וטובת החברה עמדה תמיד לנגד עיניך,  עשית כמיטב יכולתך לעזור, לסייע ולתמוך היכן שהיה צריך.

 תודה מעומק הלב בשם חברי הקיבוץ. 

באמונה הקב"ה ישלם שכרם...ישלח ברכה והצלחה בכל מעשה ידיהם עם כל ישראל ...וכל מי שעוסקים בצרכי ציבור "
 . "אחיהם

 בברכה והצלחה לנו חברי הועדה הנכנסת חיה, גלילה, מוריס, עדי, הדר, תמר שורק והני. 

 נ.ב

בלים  בעז"ה השבוע אני טסה לארה"ב לשבועיים להכיר את הנכדה החדשה, מבקשת לחכות עד שאחזור, במקרים שאינם סו
 דיחוי ניתן לפנות לתמר שורק.

בנוסף, מזכירה כי כל אישור מיוחד שניתן ע"י הועדה )נסיעות, סיוע וכו'( דורש אישור מחודש אחת לשנה, לכן אם ישנם 
 חברים המעוניינים לחדש אישור שניתן בעבר, יש לפנות אלי.  

 שבת שלום, הני. 

************  

 .   ונוספים ויקרים לתפקידים משמעותיים בקהילתנלציבור החברים שלום, ברצוננו לשתף אתכם ברצון שלנו לגייס אנשים 

ועדת מינויים בשיתוף עם מש"א שוקדים על החלפת ראשי ועדות, יו"רים וחברי ועדות . בהזדמנות זאת, ברצוננו להוקיר תודה  

 על פועלם, ימים ולילות למען הקהילה בהתנדבות וברצון להיטיב עם הקהילה. תודה רבה לכם!!! 

 שעומדות על הפרק.   תיבור היקר להסכים להיבחר לשלל תפקידים בוועדוברצוננו לבקש מהצ

אנחנו מודעים גם לכך שישנם חברים שמוכנים להציע את עצמם לבחירה על ידי הציבור, ובסוף הם לא נבחרים, זה מעורר אי  

חזקים את ידי החברים  נעימות ותסכול רב, אנחנו מצירים על כך, זה חלק מהמחיר של השיטה הדמוקרטית בקיבוץ. אנחנו מ

 שמוכנים להיבחר פעם אחר פעם ומזמנים חברים חדשים להצטרף לאתגר.  

 אנחנו פונים אל הציבור בבקשה להעמיד את עצמם לבחירה בשלל תפקידים המוצעים.  

 נשמח להסביר את מהות התפקידים, מוזמנים לפנות. להן התפקידים שמחפשים להם מועמדים: 

 לום אירועים בעלי חשיבות  בעיקר צי  – ועדת תקשורת  -1
 עורך עלון "אצלינו "+ צוות כותבים  -2
 במקום שוקי שמבי שפרש  – מרכז ועדת רכב  -3
 מרכז ועדת דת   -4

 מרכז ועדת ותיקים  -5

 יו"ר נשיאות   -6

 מרכז ועדת קליטה  -7
 !!!   16/1שמתקיים ביום שני כ"ג בטבת   – נציגי ציבור במזמו"ר  -8

 ה'"   נַדְבִים בָעָם בָרֲכוּ לִבִי לְחוֹקְקֵי יִשְרָאֵל הַמִתְ  בברכת" 

 חברי הועדה ומש"א )חנה, אלי א, ציון, תמר ש, רפא וסמדר(. 
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   – מצוות אורחות חיים

 בחדר האוכל. 20:45בשעה   14.1.2023, שמותהמפגש יערך במתכונת של 'שיחת חברים' במוצ"ש   הסדר עבודה 

וחלוקת מערכת היחסים  וב בקיבוץ שלאחר השינוי, אורחות העבודה והפרנסה העוסק  בהגדרת ההסדרבמפגש יציג ניר ברעם את 

 זה.קיבוץ בקשר לבין החבר האחריות ש

 מסמך ההסדר המעודכן יהיה זמין באתר לביא ובמזכירות. 

אתר לביא. שלב הדיון לא יועבר בזום וכמו כן לא נוכל "לקבל" שאלות בבאמצעות הזום ו נעביר את שלב 'הצגת ההסדר'  –הערה 

 מהבית. והתייחסויות  

 צוות אורחות חיים           בואו והשתתפו.

************   

 מינוי משה גולד למנכ"ל המלון

 הנהלת העסקים שמחה לבשר לציבור על מינויו של משה גולד כמנכ"ל החדש של המלון שלנו. 

משותפת של הנהלת העסקים עם ההנהלה הרחבה של המלון הוחלט לקבל את המלצת צוות האיתור לבחור  בישיבה 

 במשה לתפקיד מנכ"ל המלון. 

 מיקי אבני, יו"ר המלון ימשיך להעניק תמיכה וסיוע למנכ"ל כפי שעשה מאז כניסתו לתפקיד היו"ר. 

ת ניהול, קידום וביסוס המלון כעוגן כלכלי מרכזי  שנו  6בהזדמנות זאת הנהלת העסקים מביעה תודה גדולה לשלום על 

 בכלכלת הקיבוץ. 

 ברכת דרך צלחה לשלום בתפקידו החדש וברכה והצלחה למשה בתפקיד האחראי והמאתגר שנטל על עצמו.  

 נעשה ונצליח.   – בסייעתא דשמיא, בסיוע צוות המלון המסור ובסיוע כלל חברי לביא 

 הנהלת העסקים                                                                                                                                                    

 ************ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 לביא כלבבי 

 מקרב לב לכל חברת התיכון שלנו. ברצוננו להודות 

 הבאתם בגל של שמחה השנה הרבה שמחה והתרגשות לדיירי ההוסטל במגדל העמק.  

 היה כייף וחוויה לראות את מאור העניים שלכם בזמן הפעילות עם דיירי הבית.  

 אתם נפלאים! 

  משפחת לוין .

 לזיוה ומאיר 

 מזל טוב להולדת הנכד 

 גיתית בן להלל ו 

 ברכות לכל המשפחה. 

 


